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Abstract (en)
[origin: WO8906739A1] A method of constructing a well consisting in drilling the rock, casing the latter with a guiding column (1) of pipes, with a
guide (2) and with an exploitation column (6) of pipes, and in isolating drilling zones (3) which present complications with profiled pipes (4) of which
the diameter is enlarged at the time of installation. The enlargement of the profiled pipes (4) is effected by creating a pressure gradient inside them,
with their subsequent expanding by rolling. The drilling of the rock after the casing of the well with the guiding column (1) of pipes and with the guide
(2) is effected by means of a drill-bit of one and the same diameter whereas the complicated drilling zones (3) are enlarged to a diameter equal
to the external diameter of the expanded profiled pipes (4) which are consecutively mounted in all the complicated drilling zones (3) as they are
entered.

Abstract (fr)
Un procédé pour construire un puits consiste à forer la roche, à la cuveler avec une colonne de guidage (1), des tubes, avec un guide (2) et une
colonne d'exploitation (6) des tubes, et à isoler les zones de forage présentant des complications au moyen de tubes profilés (4) dont le diamètre
est agrandi au moment du montage. L'agrandissement des tubes profilés (4) s'effectue par création d'un gradient de pression à l'intérieur de ceux-
ci, suivi de leur mandrinage par laminage. Le forage de la roche après le cuvelage du puits avec la colonne de guidage (1) des tubes et le guide (2)
s'effectue au moyen d'un trépan d'un seul et même diamètre, tandis que les zones de forage difficile (3) sont agrandies jusqu'à un diamètre égal au
diamètre externe des tubes profilés mandrinés (4) qui sont successivement montés dans toutes les zones de forage difficile (3) dès qu'on y pénètre.
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